

No. 56152. Multilateral

REVISED CONVENTION ON THE RECOGNITION OF STUDIES, CERTIFICATES, DIPLOMAS, DEGREES AND OTHER ACADEMIC QUALIFICATIONS IN HIGHER EDUCATION IN AFRICAN STATES. ADDIS ABABA, 12 DECEMBER 2014

ACCESSION*

Cabo Verde

Deposit of instrument with the Director-General of the United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization: 5 October 2022

Date of effect: 5 November 2022

Registration with the Secretariat of the United Nations: United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization, 4 November 2022

*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

N° 56152. Multilatéral

CONVENTION RÉVISÉE SUR LA RECONNAISSANCE DES ÉTUDES ET DES CERTIFICATS, DIPLÔMES, GRADES ET AUTRES TITRES DE L'ENSEIGNEMENT SUPÉRIEUR DANS LES ÉTATS D'AFRIQUE. ADDIS-ABEBA, 12 DÉCEMBRE 2014

ADHÉSION*

Cabo Verde

Dépôt de l'instrument auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture : 5 octobre 2022

Date de prise d'effet : 5 novembre 2022

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture, 4 novembre 2022

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.